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Z A P I S N I K 

2. rednega sestanka Sveta staršev Osnovne šole Toneta Pavčka v šolskem letu 2023/2024,  

ki je potekal 27. 5. 2024 v zbornici šole 

Prisotni: Alenka Kastelic, Nives Koštal, Sissy Čopy Zupančič, Anita Miklič, Blažka Kristan, Špela Jarc, 

Jure Klavora, Marko Gašperič, Katja Berus, Irena Jermančič Primc, Edvard Kolenc, Tanja Šiško Bevec, 

Polona Kramar, Andrej Hočevar, Igor Rožmanc.  

Upravičeno odsotni: Nuša Štampalija, Mateja Barbo Redek, David Mavec, Andreja Povše, Lea 

Tisovec, Drago Perko, Nastja Lenko, Danijela Čutura Sluga, Jože Strojinc. 

Ostali odsotni: Klemen Šmalc, Damjan Ajdič, Suzana Kraševec, Petra Jarc, Janez Cesar.  

Ostali prisotni: Majda Čengija (ravnateljica), Sanja Pavlinič Vidic (pomočnica ravnateljice), Maja Oštir 

(zapisnikarica). 

 

Dnevni red:  

1. Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika 1. rednega sestanka.  

2. Obravnava in potrditev predloga cen delovnih zvezkov in učnih gradiv za šolsko leto 2024/2025. 

3. Poročilo o vzgojno-izobraževalnem delu v šoli in vrtcu.  

4. Predlogi in pobude.  

 

K točki 1 

Sejo je zaradi odsotnosti predsednika vodila njegova namestnica Blažka Kristan. Ob ugotavljanju 

prisotnosti je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 15 predstavnikov. Prisotne je povprašala za morebitne 

spremembe dnevnega reda ter morebitne pripombe na 1. zapisnik rednega sestanka z dne 25. 9.  2023. 

Prisotni niso imeli pripomb.  

 

SKLEP 1:  

Svet staršev OŠ Toneta Pavčka je soglasno z dvigom rok potrdil predlagani dnevni red in 

zapisnik 1. rednega sestanka z dne 25. 9. 2023.  

 

K točki 2 

Predlog izbora delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv za novo šolsko leto so starši skupaj z vabilom 

prejeli po elektronski pošti. Predlog vsebuje izbor delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv z navedenimi 

cenami za posamezni razred.  

Starši so podali pripombo na neizpolnjen delovni zvezek pri glasbeni umetnosti v 6. r., ki ga morajo kupiti 

tudi za 7. r. Ravnateljica je razložila, da se je zgodila menjava učiteljic ter da ima druga učiteljica 

drugačen način podajanja snovi. Vsekakor se bo o tem z njo pogovorila. Poudarila je, da je to edino 

gradivo, ki ga imajo pri glasbeni umetnosti v 6. in 7. razredu in gre za učbenik in delovni zvezek hkrati.  

 

SKLEP 2:  

Svet staršev OŠ Toneta Pavčka je soglasno z dvigom rok potrdil skupne nabavne cene delovnih 

zvezkov in učnih gradiv za posamezni razred za šolsko leto 2024/2025. 



2 
 

K točki 3 

Poročilo o delu v vrtcu  

Poročilo je zaradi odsotnosti pomočnice Irene Kozlevčar predstavila ravnateljica. Vrtec posluje na dveh 

lokacijah v 11 oddelkih. Skupno število otrok je 198, 2 mesti sta prosti, 3 otroci potrebujejo spremljevalko, 

12 otrok je uvrščenih na čakalni seznam. Vpis otrok za novo šolsko leto je potekal od 4. 3. 2024 do 22. 

3. 2024, prejeli so 50 vlog, od tega 33 vlog za vpis s 1. 9. 2024. Nekaj vlog je prišlo tudi po roku. Za 

novo šolsko leto je planiranih 11 oddelkov, odprtje 12. oddelka načrtujejo v januarju ali februarju 2025.   

Skozi celo leto se srečujejo s pogostimi odsotnostmi strokovnih delavk, ki jih po večini rešujejo z 

notranjimi prerazporeditvami. Uspešno so kandidirali na razpisu za Javna dela in v januarju zaposlili dve 

javni delavki.  

Vzgojno-izobraževalno delo poteka po začrtanih vsebinah letnega delovnega načrta. Dejavnosti so 

povezane s prednostno nalogo, ki je v tem šolskem letu s področja družbe. Izvajajo se obogatitveni 

programi, dodatne dejavnosti, projekti. Ker se bliža konec šolskega leta, je kar nekaj dejavnosti že 

zaključenih: Cepetavček bralček, tečaj angleščine, bivanje v naravi. Vrtec je skozi celo leto sodeloval z 

ožjim in širšim okoljem. S starši zgledno sodelujejo preko govorilnih ur in roditeljskih sestankov. Skozi 

celo leto delujejo strokovni aktivi in kolegiji, strokovne delavke so vključene tudi v projekt Mreža učečih 

se šol in vrtcev. Zaključek vrtčevega leta bo 18. 6. 2024.  

Izmed investicijskih del je izpostavila menjavo ograje v enoti Polonca ter menjavo radiatorjev in vrat. Za 

vse oddelke so nabavili igrače.  

Poročilo o delu v šoli  

Šolo obiskuje 384 učencev. Tudi vzgojno-izobraževalno delo v šoli poteka po začrtanih ciljih prednostne 

naloge, s katero bodo nadaljevali tudi v novem šolskem letu. Veliko pozornosti namenjajo izboljšanju 

bralnega razumevanja, razvijanju spoštljivih odnosov v simbiozi s starši in razvijanju gibalnih spretnosti.  

V nadaljevanju je predstavila kadrovsko sliko zaposlenih, dejavnosti obveznega in razširjenega 

programa, projekte. Nekaj jih je že uspešno zaključenih (Pavčkove vitice, Likovna ustvarjalnica in 

podjetništvo Popri), nekaj dejavnosti še poteka (dnevi dejavnosti, krožki, izbirni predmeti). Nacionalno 

preverjanje znanja je potekalo v 6. in 9. razredu, trenutno potekajo popravljanja.  

Izpeljali so dve šoli v naravi, za učence nemščine so organizirali izlet v Gradec. Nabor priznanj s 

tekmovanj je v tem šolskem letu malce slabši, dosegli so 11 srebrnih in 6 zlatih priznanj. Zadnji šolski 

dan, ko bo tudi potekal pouk, je 24. 6., za učence 9. razreda pa 14. 6. 2024. 

 

SKLEP 3:  

Svet staršev OŠ Toneta Pavčka se je seznanil s poročilom o vzgojno-izobraževalnem delu v šoli 

in vrtcu.  

 

K točki 4 

Predstavniki vrtčevih skupin Jelenčki, Navihančki, Kapljice, Metuljčki, Nogice, Sladoledi so pohvalili 

vzgojiteljice in pomočnice.  

Metuljčki: podali so predlog za nakup igrala za 1. starostno obdobje, zahvaljujejo se za ugodeno prošnjo 

glede pošiljanja fotografij, želijo si, da so kriteriji glede zdravstvenega stanja otrok enotnejši. Ravnateljica 

je razložila, da so zdravstvene usmeritve enotne, morda se jih nekateri držijo malo bolj, drugi manj. 

Cene igral pa so izredno visoke.  
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Nogice: predstavnica je izpostavila željo po večji fleksibilnosti glede počitniških rezervacij, pohvalila je 

predavanje D. Šmid, podala je pripombo na izbor knjig. Ravnateljica je razložila, da o počitniških 

rezervacijah odloča občina. Visoka udeležba na predavanju je razveselila tudi njo. 

Sladoledi: podan je bil predlog, da ista skupina in vzgojiteljica ostajata tudi v novem šolskem letu.  

1. a in 1. b : pohvala razredničarkama. 

2. b: pohvala razredničarki. Poudarila je, da ima čuten, svojevrsten pristop in so zelo srčna, povezana 

skupina. Starši ne želijo, da se v novem šolskem letu otroci mešajo. Ravnateljica je povedala, da se o 

tem niso pogovarjali, niti razmišljali. Govorili so samo v smislu, da sta oddelka zelo različna.  

3. a: pohvala učiteljem v šoli v naravi 

5. a: brez pripomb 

6. a: predstavnik je prebral pismo starša, v katerem je kar nekaj pripomb in obtožb. Pomočnica in 

ravnateljica z vsebino nista bili seznanjeni, pravzaprav sta bili nad vsebino zelo presenečeni. Predlagali 

sta, da se starš, ki je to pismo napisal, osebno zglasi na pogovor.  

6. b: vprašanje glede izvajanja predmeta nemščine kot neobveznega izbirnega predmeta. Pomočnica 

je odgovorila, da se zaradi premalo prijav v novem šolskem letu, predmet nemščina ne bo izvajal.  

7. b: prošnja za naslednje šolsko leto, da učenci po koncu pouka smejo iti na igrišče, kršitelje pa naj se 

individualno obravnava. Pohvalila je svetovalno službo. Pomočnica in ravnateljica sta razložili, da so 

učenci njihova odgovornost in želita, da so varni. Sedaj hodijo k dopolnilnemu pouku, so bolj umirjeni, 

se pogovarjajo in družijo med seboj. 

8. b: predstavnik je povedal, da so v skupini podjetniškega krožka, ki so sodelovali na tekmovanju Popri, 

sodelovali štirje učenci, v finale pa so šli samo trije. Pomočnica in ravnateljica žal nista znali povedati, 

zakaj se je to zgodilo. Učiteljica, ki je vodila ta projekt, v šoli ni več zaposlena.  

9. a: pohvala razredniku, zahvalil se je za zgledno sodelovanje in dodal, da je treba učiteljem zaupati.  

 
Sestanek je bil zaključen ob 19.40.   

Številka dokumenta: 900-1/2020/25 

 
V Mirni Peči, 31. 5. 2024  

 
 
 
 
 
Zapisala:      Namestnica predsednika sveta staršev  

Maja Oštir        Blažka Kristan  

 

 

 

 

Priloga:  

 predlog izbora delovnih zvezkov in učnih gradiv za šolsko leto 2024/2025 


